

2. Kwoty przyrostu wynagrodzeń wolnego od obciążeń na Państwowy Fundusz Aktywizacji Zawodowej z tytułu realizacji produkcji, o której mowa w ust. 1 pkt 1 i 4, nie będą uwzględniane przy ustalaniu przyrostu wynagrodzeń stanowiących podstawę obciążeń na Państwowy Fundusz Aktywizacji Zawodowej w 1986 r.

3. Wysokość kwot przyrostu wynagrodzeń wolnego od obciążeń, o których mowa w ust. 1, dla poszczególnych jednostek gospodarczych w zależności od stopnia realizacji zadań i warunków techniczno-organizacyjnych określa się w umowach zawieranych między właściwymi ministrami a jednostkami gospodarczymi.

4. W umowach, o których mowa w ust. 3, należy określić wielkość dodatkowej produkcji oraz zasady wykorzystania kwoty wolnej od obciążeń na Państwowy Fundusz Aktywizacji Zawodowej.

5. Wyплаты i rozliczenia wynagrodzeń w ramach kwot wolnych od obciążeń na Państwowy Fundusz Aktywizacji Zawodowej są dokonywane narastająco w okresach kwartalnych, proporcjonalnie do stopnia wykonania zadań.

6. W razie niewykonania w 1985 r. przez jednostkę gospodarczą zadań określonych w umowie, wydatkowane na nie środki z funduszu wynagrodzeń będą podlegać obciążeniu na Państwowy Fundusz Aktywizacji Zawodowej na zasadach ogólnie obowiązujących, proporcjonalnie do stopnia wykonania zadań.

§ 2. Rozporządzenie wchodzi w życie z dniem ogłoszenia z mocą od dnia 1 stycznia 1985 r.

Prezes Rady Ministrów: w z. Z. Messner

88

ROZPORZĄDZENIE MINISTRA ROLNICTWA I GOSPODARKI ŻYWNOŚCIOWEJ

z dnia 26 kwietnia 1985 r.

w sprawie zezwoleń na prowadzenie zakładów sztucznego wylęgu drobiu przez jednostki gospodarki nie uspołecznionej.

Na podstawie art. 2 ust. 4 oraz art. 4 ust. 1 pkt 4 ustawy z dnia 18 lipca 1974 r. o wykonywaniu handlu oraz niektórych innych rodzajów działalności przez jednostki gospodarki nie uspołecznionej (Dz. U. z 1983 r. Nr 43, poz. 193 i z 1984 r. Nr 5, poz. 24) zarządza się, co następuje:

§ 1. 1. Prowadzenie zakładu sztucznego wylęgu drobiu, zwanego dalej „zakładem”, przez jednostkę gospodarki nie uspołecznionej wymaga uzyskania zezwolenia.

2. Zezwolenie może być wydane właścicielowi uznanej fermy reprodukcyjnej, który posiada co najmniej wykształcenie podstawowe oraz przeszkolenie w zakresie techniki sztucznego wylęgu drobiu, stwierdzone odpowiednim dokumentem.

§ 2. 1. Za zakład uważa się obiekt przeznaczony do sztucznego wylęgu drobiu, składający się co najmniej z następujących pomieszczeń

- 1) pomieszczenia wyposażonego w aparat wylęgowy o pojemności ponad 500 jaj oraz w urządzenia wentylacyjne,
- 2) magazynu jaj o powierzchni 1 do 1,5 m² na każde 1.000 jaj,
- 3) pomieszczenia przeznaczonego do ekspedycji piskląt, o powierzchni co najmniej 8 m², przy ogólnej pojemności aparatów wylęgowych do 3.600 jaj, a przy większej pojemności tych aparatów — 1 m² na każde następne 1.000 jaj.

2. W zakładzie można prowadzić wylęgi z jaj jednego gatunku drobiu, pochodzących wyłącznie z własnej, uznanej fermy reprodukcyjnej.

3. Zakład powinien być oddalony od fermy reprodukcyjnej oraz innych budynków inwentarskich co najmniej o 100 m, a w wyjątkowych wypadkach — co najmniej o 50 m.

§ 3. 1. Zezwolenia wydaje właściwy dla miejsca położenia zakładu terenowy organ administracji państwowej o właściwości szczególnej do spraw rolnictwa stopnia podstawowego.

2. Zezwolenie wydaje się po zasięgnięciu opinii działającej na danym terenie okręgowej stacji hodowli zwierząt w kwestii celowości gospodarczej prowadzenia zakładu.

§ 4. 1. Zezwolenie wydaje się na czas określony, nie dłuższy niż 3 lata.

2. Zezwolenie może być przedłużone na dalsze okresy pod warunkiem zachowania wymagań określonych w § 2 oraz zasad i trybu, o których mowa w § 3.

§ 5. 1. Traci moc rozporządzenie Ministra Przemysłu Spożywczego i Skupu z dnia 11 grudnia 1974 r. w sprawie zezwoleń na prowadzenie zakładów sztucznego wylęgu drobiu (Dz. U. Nr 51, poz. 339).

2. Zezwolenia uzyskane na podstawie rozporządzenia, o którym mowa w ust. 1, zachowują ważność do upływu czasu, na jaki zostały wydane.

§ 6. Rozporządzenie wchodzi w życie z dniem 1 czerwca 1985 r.

Minister Rolnictwa i Gospodarki Żywnościowej: S. Zięba

Opłata za prenumeratę Dziennika Ustaw wynosi rocznie 1600,— zł, półrocznie 1000,— zł.
Opłata za prenumeratę załącznika do Dziennika Ustaw wynosi 300,— zł.

Redakcja: Urząd Rady Ministrów — Biuro Prawne, Warszawa, Al. Ujazdowskie 1/3.
Administracja: Wydział Administracji Wydawnictw Urzędu Rady Ministrów ul. Powiśńska 69/71, 00-979 Warszawa (skrytka pocztowa 81), tel. 28 90-01 w 608 42-14-78.

Tłoczono z polecenia Prezesa Rady Ministrów
w Zakładach Graficznych „Tamka”, Zakład nr 1, Warszawa, ul. Tamka 3

Zam. 0428-1300-85.

Cena 32,00 zł